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29. april 2005

Det Energipolitiske Udvalg har i brev af 19. april 2005 stillet mig følgende 
spørgsmål 4 til L 119, som jeg hermed skal besvare.

Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 4:

”Hvor forestiller regeringen sig, at loftet for anvendelsen af kreditter skal 
ligge, når det - som det fremgår af lovforslaget - skal fastlægges i forbin-
delse med fastlæggelsen af kvotetildelingen for perioden 2008-12?”

Svar:

Regeringen har ikke taget stilling til, hvorledes loftet for anvendelse af 
kreditter bør fastsættes for perioden 2008-2012. Der vil blive taget stilling 
hertil i forbindelse med udarbejdelsen af allokeringsplanen for næste perio-
de og udarbejdelse af det lovforslag, som gennemfører kvotetildelingen for 
perioden 2008-2012. Loftet vil skulle gennemføres ved lov. 

Med venlig hilsen

Flemming Hansen
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